
Vážení přítomní zahrádkáři, 

úvodem mi dovolte Vás přivítat na dnešní konferenci. 

Vzhledem k tomu, že téměř všichni, co jste zde, jste byli na členských 

schůzích svých osad, jste tedy informováni o dění v naší základní 

organizaci. Jen ve stručnosti zopakuji to, co jsem říkal na členských 

schůzích, ale ještě než začnu, rád bych zhodnotil členské schůze: 

Chci poděkovat všem předsedům za přípravu – velmi se mi líbila 

členská schůze na osadě B – zpráva předsedy Pavla Ficnera a plán 

činnosti na rok 2023 os. B  

Na osadě A1 se podařilo najít náhradu za paní Vysoudilovou a novou 

předsedkyní osady byla zvolena paní Klejnová Hana. 

A 2  

C – nejmenší osada se 32 členy – velmi špatné vztahy mezi několika 

zahrádkáři negativně ovlivňují pohled na celou  osadu 

1. Stále se nám nedařilo doplnit dílenskou komisi, a tím pádem 

jsme chod celé základní organizace dělali v pár lidech. Po 

letošních členských schůzích jsem již optimista, nebo spolupráci 

přislíbilo hned několik zahrádkářů  jmenovitě z osady p. Brát a 

p. Nutz, z osady A2 p. Jirsa  

Přesto spuštění vody na jaře proběhlo bez problémů.   

2. Bohužel jsme se v loňském roce nedostali k pokračování 

v opravě cest, ale to dohoníme v letošním roce 

3. V loňském roce jsme pokračovali i v opravě této místnosti 

(štuk,penetrace, tmelení, nátěr barvou), ale to jste již viděli na 

loňských schůzích a konferenci.  



Investovat do této budovy budeme muset i nadále, a to do opravy 

podlahy u vchodu, zdí kolem schodiště a budeme muset provizorně 

opravit střechu na druhé straně budovy, protože tam zatéká. Budovu 

chceme prostě využívat pro naše potřeby, ale také se chceme chovat 

k našemu společnému majetku  jako správný hospodář.  

4.    V červnu se jako každý rok uskutečnil svoz šrotu.  

5.    8.10. proběhlo moštování jablek – 

určitě se nám osvědčilo, že moštování bylo na objednávku, ale stále 

ještě mnoho zahrádkářů tuto možnost nevyužívá a jsou i tací, kteří 

nechají jablka na stromě shnít, než aby je nabídli třeba sousedovi.    

6. Nesmím zapomenout na kontejner na biologický odpad, který se 

velmi osvědčil. Pro hlavní osadu je velkokapacitní kontejner umístěn 

u hlavní brány a je vyvážen vždy po naplnění. Jen upozorňuji, že ve 

vývěsní skříňce u hlavní brány je zveřejněno, co do tohoto kontejneru 

patří a co ne. Apeluji na všechny zahrádkáře, aby toto dodržovali a 

v případě, že je kontejner plný, aby nenechávali igelitové pytle vedle 

kontejneru, ale vyčkali, až bude opět prázdný.  

Pro osadu C byly zajištěny 2 malé kontejnery na biologický odpad a ty 

jsou vyváženy vždy 1 za 14 dní. Svoz biologického odpadu je na 

náklady města.  

7. Na členských schůzích byl schválen návrh výboru na povinné 

odpracování  pěti brigádnických hodin pro každého člena organizace, 

vyjma členů nad 75 let. Bohužel jsme to v loňském roce ještě nebyli 

schopni realizovat, ale v letošním roce s tím již naplno počítáme. 

Každý člen ve vlastním zájmu by měl sledovat vývěsní tabule, kde 

budou vypsané termíny na brigády, kterých se po nahlášení svým 



předsedům, mohou zúčastnit. V případě, že neopracuje 5 hodin, bude 

mu v následujícím roce při platbě nájemného přičtena stokoruna za 

každou neopracovanou hodinu.   

8. Brána 

V srpnu jsme řešili závadu na bráně, kdy byl přerušen přívod 

elektřiny. Museli jsme vykopat kabel od sloupku až k bráně a 

poškozený kabel jsme nahradili novým.  

Když jsme u té brány. Každý rok na vás apelujeme, abyste dodržovali  

Pokud se brána zavírá, nechat ji proces zavírání dokončit a teprve 

poté ji tlačítkem znovu otevřít. Pokud toto nedodržíte, brána se 

zasekne.  Pak hned voláte, že brána nejde. Na kameře dohledáme, 

že jste bránu otevírali v době, kdy zavírala a ještě vidíme, jak 

s bránou manipulujete, ale tím můžete porušit mechanismus 

v písnici. Pokud by došlo k poruše, veškeré náklady dotyčnému 

naúčtujeme, a to je i v několika tisících. 

Pokud stisknete tlačítko ať při vjezdu nebo výjezdu, zkontrolujte po 

sobě, zda se tlačítko vrátilo zpět a nezůstalo zaseknuté. Pokud 

zůstane zaseknuté, zůstane brána stále otevřená i v noci. 

V žádném případě křídla brány ničím nezajišťujte, protože by opět 

došlo k poškození mechanizmu.  

Ti , kteří jdou pěšky, mají k dispozici branku, přesto, řada z vás 

stiskne tlačítko a projde bránou. To jsou peníze navíc – elektřina, 

zatěžování systému víc než je nutné.  

Omlouvám se, že vám to takto polopaticky vysvětluji, ale stále 

k těmto nešvarům dochází.  



Nejen my členové výboru, ale i vy byste měli mít zájem na údržbě a 

ochraně našeho společného majetku.   

Závěrem Vás prosím o dodržování osadního řádu, hlavně co se týká 

zákazu vyvážení jakéhokoli odpadu i biologického za plot naší osady a  

respektování soukromého majetku firmy Farmers.  

Všem přeji hlavně pevné zdraví a užívejte svou zahrádku v klidu a 

pohodě  

 


